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 ישיבת ועד איגוד רופאי העיניים
 רפואי איכילוב תל אביבמרכז  41/413

 
 

 : נוכחים
 

' דר, גלבוע מיכאל' דר, מזכיר -חונא בר און רות ' דר, ר"יו – צדוק דויד' דר  :חברי ועד
 .מודי נפתלי' דר, בכר אירית' פרופ, לייבה חנה' דר, עבאסי ענאן' דר, קיזרמן איגור

 כהן ניצה' רד: התנצלה
 אילנית פיין: י"נרשם ע

 
 :עדכון נושאים שטופלו מישיבה קודמת .1

פנינו  – קביעת עמדה לגבי איזה בדיקות צריך לפני ניתוחי עיניים אמבולטוריים
מנהל המועצה הלאומית לכירורגיה שענה כי הוקמה ועדה לנושא , קלאוזנר' לפרופ

 .ברגע שיהיו מסקנות הן יועברו לאיגוד. זה
שנה . משך ההתמחות יישאר אותו דבר – האיגוד לגבי מדעי יסוד בהתמחות עמדת

 .העברנו למועצה המדעית וטרם התקבלה תגובה. רוטציה/אחת תהיה מדעי יסוד
 .חונא בר און בראש הועדה לקביעת סיליבוס חדש' כעת דר

רוב מנהלי . חונא בר און העבירה למנהלי המחלקות את הסיליבוס החדש' דר
 .מבקשים לאחד מדעי יסוד ורוטציה המחלקות

 .הנושא ידון בישיבת המועצה בהמשך
אנו בודקים מי מהמשתתפים  – הגבלת כניסה לחוגים למי שאינו משלם מסי איגוד

הכוונה היא . בחוגים עדיין לא שילם דמי חבר לאיגוד ופונים אליו באופן אישי
יגוד לא יורשה שבפעמים הבאות תהיה עמדה בכניסה לכנס ומי שלא שילם לא

 . להיכנס לכנס החוג
 
  
  סקירת מאזן בוחן .2

 ₪  020,111: 2102יתרה לסוף 
 ₪ 229,822: 2102ה לסוף יתר

 .נעשתה סקירה על סעיף הוצאות וסעיף הכנסות
תקורה  01%האיגוד מנכה . נפתחו כרטיסיות לחוגים שם מרוכזות הוצאות והכנסות

 .בגין כל הכנסה
 .הבוחן טוב יותר מבשנים קודמות כ הכללי המצב של מאזן"סה

 
 .אושר פה אחד על ידי חברי הועד' ר ועדת בחינת שלב א"אירית בכר ליו' מינוי פרופ .2
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 :  AAOשל   ONEרכישת הרשאה לכל חברי האיגוד להשתמש באתר  .4

,           בחינות למתמחים. AAO ,2של   ONEלהצטרף למסלול . 0: מסלולים 2הוצעו 
 .קורס למתמחים. 2

הוצע גם להצטרף לקורס למתמחים כמו לימודי המשך כאשר מישהו מהסגל הבכיר 
 .הדבר יקר. צריך לעקוב אחריהם

 האתר הלימודי של , ONEמה שרלוונטי אלינו הוא רכישת הרשאה לגלוש באתר 
$ 02,111הוצע לנו ב . סרטים, הרצאות, GUIDE LINESבו ניתן לראות  AAO ה

 .לשנתיים
 

 .צדוק פנה אליהם בבקשה לקבל את ההצעה לשנה כדי לבדוק אם זה מתאים לנו' דר
הועלתה הצעה להעלות את דמי חבר האיגוד על מנת לרכוש ההרשאה אך רוב חברי 

 .הועד לא בעד
 

יבדקו מספר -לדעת רוב חברי הועד רצוי לבדוק אם ניתן לקבל את ההצעה לשנה
ונים יוחלט אם ההוצאה תהיה על חשבון הכניסות של חברי האיגוד  ועל פי הנת

 .האיגוד ובהמשך תישקל העלאת מסיי חבר איגוד
 

' אירית בכר יחד עם פרופ' בראש הועדה עמדה פרופ: /411עדכון סל תרופות  .5
חברי הועדה הצליחו להכניס את הקרוס לינקינג ואת .  חוברס' לבנשטיין ופרופ

 .הרסטזיס בהתוויות מסוימות
 .2105ר החוגים על מנת להתחיל להתארגן לסל תרופות "פנייה ליובכר תנסח ' פרופ

קופות החולים הגישו ערעור בנושא תמחור הניתוחים וכעת   – /411תמחור ניתוחים 
 .2104משרד הבריאות מתמחר מחדש את כל הניתוחים בשנת 

, חוברס' פרופ, בכר' פרופ, צדוק' דר: שותפים בדיונים לקביעת התמחורים השונים
 .מויסייב' ופפר

 
, 2104/505-04/כנס האיגוד מתקיים במשך יומיים בתאריכים  :/411כנס איגוד  .6

על פי המאזן של . ימים מייקר את זה משמעותית 2אך כנס של , מאוד צפופים בזמן
 .2105ימים בשנת  2הכנס השנה יוחלט אם להאריך לכנס של  

. יתן הרצאה ביום הראשוןמרצה אחת ממכון וייצמן שת; מרצים אורחים 2מוזמנים 
 .ל מתחום הרשתית"וביום השני תהיה הרצאה של חוקרת מחו

 .רפואה מותאמת אישית: הנושא
 .אתר הכנס אמור לעלות ונפרסם קול קורא לשליחת תקצירים

DEAD LINE תהיה הקפדה על עמידה בזמנים  29/2/04: להגשת תקצירים. 
 .החברה המארגנת נשארה אותה חברה משנה שעברה

 
קיים קושי להעביר הודעות בדואר אלקטרוני לכמות  –דיוור הודעות לחברי האיגוד  .0

 .על כן אנו נפעל להעביר את ריכוז ההודעות דרך הניוזלטר, גדולה של אנשים
 

 
 

 . 20/6/04: פגישת הועד הבאה תתקיים ב

 


